
Rapportage: Clusters > 3. Toezeggingen

Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum

3. Toezeggingen T 2016-08-29 St. van zaken aanbevelingen oversteek huisartsenpost 6-9-2018 12:42:01:Onderwerp is meermalen aan de orde geweest. 

Op basis van cie. advies worden een aantal voorstellen door het 

college uitgewerkt. Cie. wil hier schriftelijk over teruggekoppeld 

worden.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 11-1-2019 11:06:53:Op 27-11-2018 is een memo toezegging aan de 

raad uitgegaan over de plaatsing van een tijdelijke verkeersinstallatie 

bij de oversteek, tot uiterlijk 21 december. De studenten zullen in 

januari 2019 hun bevindingen op basis van de verkeersschouw en 

enquêteresultaten rapporteren, waarna de gemeenteraad 

geïnformeerd wordt over de uitkomsten en een voorstel gedaan zal 

worden voor het vervolg. Onderzoek loopt, derhalve doorgeschoven 

naar 4/2.

9-10-2017 4-2-2019

3. Toezeggingen T 2017-05-29 Project M2A 8-6-2017 12:12:07:Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de 

raad toegezegd na iedere aanbesteding van de serie van 6 

aanbestedingen m.b.t. de ICT/M2A.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 17-1-2019 11:04:43:Middels memo ARI 2018-66 ss Q3 

gerapporteerd. Voor een vervolgrapportage vooralsnog opgenomen 

voor januari 2019.

Tijdens de commissie op 14 januari is geconstateerd dat er nog 

nieuws te melden is, waardoor terugkoppeling later volgt. Daarom is 

de einddatum doorgeschoven naar 18 maart.

29-5-2017 18-3-2019

3. Toezeggingen T 2017-07-03 Cliëntenraad 6-9-2018 15:08:35:Toegezegd is met de beleidsmedewerkers te 

overleggen in hoeverre een cliëntenraad een haalbare kaart is.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 24-10-2018 16:23:10:Het traject dat de ASD met Spectrum heeft 

doorlopen heeft niet geleid tot een haalbare aanpak voor een 

cliëntenraad.  De afdeling beraadt zich op het vervolg.

3-7-2017 1-6-2019

3. Toezeggingen T 2017-12-18 Overzichten m.b.t. zonnepanelen 19-12-2017 15:54:37:Toegezegd is om (rekening houdend met de 

vragen die reeds in de organisatie uitstaan) inzage te geven in de 

overzichten (energiekosten, afrekeningen en regelingen?) m.b.t. het 

beheer van de zonnepanelen w.o. die van de Rhijnsberg en de 

Heerd.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 24-10-2018 16:25:40:Punt is bekend bij de beheerstichting en wordt 

betrokken in het onderzoek naar onderhoud en beheer van meerdere 

gemeentelijke accommodaties door de beheerstichting. In november 

is er een overleg met dorpshuisbestuur, beheerstichting en 

gemeente waar de opdracht voor O&B wordt geformuleerd.

18-12-2017 1-4-2019

3. Toezeggingen T 2018-02-19 Duurzaamheidslening non-profit instellingen 5-3-2018 15:43:29:Wethouder Meijer heeft toegezegd deze regeling 

eert te vergelijken met de BNG-regeling en dan mogelijk terug laten 

komen in de commissie of middels een memo ARI afdoen.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 22-8-2018 08:23:31:21-8-2018 Behandeling wordt voorzien voor 

2019 (1e  half jaar).

20-2-2018 24-6-2019

3. Toezeggingen T 2018-02-20 Servicenormen 5-3-2018 12:22:13:Burgemeester de Graaf heeft toegezegd dat 1 x 

per jaar door de organisatie een update aan college en raad wordt 

voorgelegd m.b.t. de evaluatie van de servicenormen.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele jacqueline 5-3-2018 12:23:50:27-02-2018 uitgezet in de organisatie. 20-2-2018 20-2-2019

3. Toezeggingen T 2018-09-04 Bedrijventerrein H2O / Sterk Bestuur 11-9-2018 15:24:03:Tijdens de raadsbrede commissievergadering op  

4 september is door burgemeester de Graaf een nadere toelichting 

op de vraag- en aandachtspunten gegeven, waarmee de commissie 

voldoende is geïnformeerd. De burgemeester heeft toegezegd dat 

aan de raadscommissie inzicht wordt gegeven in de concrete 

opdracht van de verkenner. Hiervoor vindt thans een uitwerking 

plaats.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele jacqueline 24-10-2018 16:33:52:Ambtelijk wordt gesproken over de concept-

opdrachtformulering. Provincie is trekker en kijkt welke 

regiogemeenten erbij betrokken worden. Opdracht wordt t.z.t. 

geagendeerd voor de commissie.

4-9-2018 1-2-2019

3. Toezeggingen T 2018-09-19 Stand van zaken begeleiding tot werk en wonen 3-10-2018 11:35:54:Naar aanleiding van een vraag over de 

resultaten van het gevoerde beleid heeft wethouder Cegerek 

toegezegd dat er voor het voorjaar van 2019 een memo toezegging 

aan de raad komt met betrekking tot de stand van zaken van de 

begeleiding tot werk en wonen en de genoemde spanningen met 

betrekking wonen en integratie van statushouders.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 3-10-2018 11:39:20:24-9-2018 uitgezet in de organisatie. 19-9-2018 15-5-2019
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3. Toezeggingen T 2018-09-19 Stichting MFC Vorchten, aanpassinge horeca-beleid 14-1-2019 11:26:57:Naar aanleiding van de brief, d.d. 28 augustus, 

van Stichting MFC Vorchten met het verzoek tot aanpassing van het 

horecabeleid, heeft de burgemeester toegezegd dat het college vóór 

31 december een standpunt in te nemen en deze met de raad te 

delen.

Het verzoek is concreet om een aantal feesten van persoonlijke aard 

(van inwoners van Vorchten) te mogen vieren in de kantine van de 

MFC. Omdat het hier om een paracommerciele lokatie gaat is dit tot 

op heden niet toegestaan in de gemeente Heerde. Dit is wel mogelijk 

als de gemeenteraad dat toestaat. De raad heeft een bepaalde 

beleidsvrijheid daarin.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele jacqueline 21-1-2019 15:34:51:Memo toezegging aan de raad 2019-02:  Zodra 

de wensen bekend zijn, de burgemeester een standpunt kan 

innemen over de gevolgen voor de openbare orde en veiligheid etc.  

wordt integraal aan de raad een voorstel gedaan.

Het bestuur van MFC Vorchten is tussentijds bericht gedaan dat hun 

verzoek niet op zichzelf staat maar dat meer (sport)verenigingen 

hebben aangekondigd een verzoek te willen indienen om eer 

exploitatiemogelijkheden in hun kantine. Hen is aanbevolen de 

verbinding te zoeken met deze verenigingen. En hen is 

medegedeeld dat pas op het verzoek wordt beslist als de wensen 

van de overige verenigingen bekend zijn.  Het verzoek van de 

gezamenlijke verenigingen zou in december verzonden worden, 

maar medio januari hebben nog niets ontvangen.

 

Tijdens de commissievergadering op 14 januari is toegezegd dat 

mdioi juni een terugkoppeling volgt. Dit zal onderdeel vormen van de 

portefeuille van de nieuwe burgemeester. De fractie D66/GL pleit 

ervoor daarbij ook de opstelling van een convenant naar voorbeeld 

van de gemeente Oldebroek te betrekken.

19-9-2018 17-6-2019

3. Toezeggingen T 2018-11-06 ambtsgebed 15-11-2018 08:45:45:In de algemene beschouwingen heeft de fractie 

D66/GL aandacht gevraagd voor de invulling van het ambtsgebed. 

Afgesproken is de bespreking op te pakken wanneer de nieuwe 

burgemeester geïnstalleerd is.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele jacqueline 15-11-2018 08:49:09:Na de installatie van de nieuwe burgemeester 

zal de vorm en inhoud van het ambtsgebed bespreekbaar worden 

gemaakt.

1-2-2019 11-11-2019

3. Toezeggingen T 2019-01-14  Relatie revolving fund en gevolgen voor de 

energietransitie

17-1-2019 11:18:21:Wethouder Meijer heeft tijdens de 

commissievergadering op 14 januari 2019 toegezegd dat over de 

relatie met het revolving fund en de gevolgen voor de 

energiecoöperatie (van het gas af) voor de zomer een notitie in de 

raadscommissie komt. Er is nog verkenning gaande.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert Geen stand van zaken 14-1-2019 24-6-2019
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3. Toezeggingen T sv 2018-11, PvdA, Woningbouw in Heerde 12-12-2018 08:26:39:De PvdA heeft de volgende vragen gesteld 

over de woningbouw in Heerde:

1. Hoeveel huurwoningen zijn er in de gemeente Heerde?

2. Hoeveel huurwoningen heeft Triada in Heerde?

3. In welke huurprijs categorieën vallen deze woningen?

4. Hoe zag dat er de afgelopen 5 jaren uit?

5. Hoe hebben de bijbehorende inkomensgrenzen zich in diezelfde 

periode ontwikkeld?

6. Klopt de bovenbeschreven trend als het gaart om de telkens 

kleiner wordende laagste huurcategorie bij Triada? ZO nee, waarom 

niet?

7. Zo ja, wat vindt het college van die trend?

8. Is het college, met de fractie van de PvdA, van mening dat er 

lokaal specifiek urgentiebeleid voor de genoemde twee doelgroepen 

(hoogbejaarden en mensen met beperkingen) ontwikkeld behoort te 

worden?

9. Hoeveel andere verhuurders van huurwoningen (meer dan 5 

woningen) zijn er in de gemeente Heerde?

10. Hoe zijn de 'niet Triada huurwoningen' verdeeld over de 

respectievelijke verhuurders (meer dan 5 woningen)?

11. Zijn er met die verhuurders door de gemeente afspraken 

gemaakt zoals in boven vermelde VNG-artikel beschreven? Zo ja, 

hoe luiden die afspraken?

12. Gaat het college met deze verhuurders afspraken maken om gte 

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 11-1-2019 08:12:12:10-12-2018: Het blijkt niet mogelijk de gestelde 

vragen binnen de reguliere termijn te kunnen beantwoorden, omdat 

een aantal vragen in samenspraak met Triada beantwoord moeten 

worden en de naderende periode van Kerst en Jaarwisseling. 

Beantwoording is toegezegd voor januari.

28-11-2018 28-1-2019

3. Toezeggingen T sv 2019-01, VVD, Ketenpartners sociaal domein 14-1-2019 13:47:00:De volgende vragen zijn gesteld:

1. Welke bedragen ontvangen de aanbieders en ketenpartners op 

basis van de subsidieregeling en/of aanbestedingen/overeenkomst 

per jaar van de gemeente Heerde. Dit graag uitgesplitst per activiteit 

(o.m. individuele c.q. maatwerkvoorzieningen Jeugd en Wmo 

(inclusief levering hulpmiddelen Maatschappelijke Opvang en 

beschermd Wonen en GGZ)).

2. Is het college het met de VVD eens dat verspilling van zorggeld 

mogelijk moet worden voorkomen en teruggedrongen?

3. a. Kent u de prestaties, per activiteit en per jaar, die de 

zorgaanbieders/ketenpartners voor de ontvangen gelden leveren) En 

zo ja:

     b. Wat zijn de aantallen (cliënten) over de afgelopen twee jaar die 

via de ketenpartners zorg ontvangen? Dit uitgesplitst naar de aard 

van de zorgvraag en de trends van de zorgvraag in de afgelopen 2 

jaren.

4. Welk gedeelte van de budgetten gaat direct naar de 

cliënten/ontvangers van zorg (de mensen waar het om gaat) en welk 

gedeelte van het budget wordt besteed aan, of heeft betrekking op 

overhead?

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van 14-1-2019 14:01:54:14/1 uitgezet in de organisatie 14-1-2019 25-2-2019
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